



2023

Sport / Federation Name: **Saudi Golf Federation**

Name of the Executive Director of the Federation: **Waleed Muath**

Competition Director: **Grant Smith**

Date of uploading the document: **29/3/2023**

Will the federation evaluate the performance or qualifiers?

The performance of the Athletes/Qualifiers will be monitored through scoring system. The number of strokes/shots an athlete takes to complete the course will determine their score. The athletes with the lowest scores will be those who qualify.

Are auditions for the public and players of clubs and associations or limited only to players of clubs and associations?

The Trial/Audition is open for all public, players of clubs and associations.

Are the qualifiers for the general public and players of clubs and federations or limited only to players of clubs and associations?

The Qualifier is open for all public, players of clubs and associations.

Sports Name: Golf

M	Name of the competition, weight or sport	Sex
1	Mens Golf Trial	Male
2	Ladies Golf Trial	Female

Men's Performance Testing Venues and Times:

M	Title of auditions or qualifiers	City	Stadium or hall	Date Day-Month-Year
1	Dirab Golf Club	Riyadh	Golf Course	Friday 22 nd - Saturday 23 rd September

Venues and times of women's auditions or qualifiers:

M	Title of auditions or qualifiers	City	Stadium or hall	Date Day-Month-Year
1	Dirab Golf Club	Riyadh	Golf Course	Friday 22 nd - Saturday 23 rd September



2023

Conditions and requirements that must be met by players wishing to register for auditions or qualifiers, including age:

- 1- Must be one of the following – Saudi or from a Saudi Mother, Saudi Born or Resident*.
*Resident must have valid Iqama with minimum 2 years residency in the Kingdom of Saudi Arabia
- 2- Male Athletes Must Have an Official Handicap registered within the World Handicap System of 24 or below
- 3- Female Athletes Must Have an Official Handicap registered within the World Handicap System of 28 or below
- 4- Official World Handicap Certificate to be submitted
- 5- Open to Golfers with both Professional and Amateur Status
- 6- Minimum Entry Age to be set at 18 years old. The Athlete must be 18 years or older before or on the 26.11.2023

Attach the Disciplinary and Appeal Regulations of the Federation:

Athletes must adhere to the Tournament Code of Conduct. Play will be conducted according to the rules of the USGA, the Royal & Ancient Golf Club of St. Andrews, the SGF & Golf Club selected Local Rules.

Disciplinary Procedure

1. First breach of the Code of Conduct = Warning
2. Second breach = 1 penalty stroke
3. Third breach = General Penalty determined by Committee accordance to the Rules of Golf
4. Fourth breach or any serious misconduct = Disqualification

Appeal Procedure

1. Appeals to be presented to the committee within 7 days of the event/tournament.
2. Appeals to be submitted to the Tournament Committee in writing.
3. The committee have 21 days to make decision on the appeal
4. The decision of the Committee shall be final

رياضة / اسم الاتحاد: الاتحاد السعودي للجولف

اسم المدير التنفيذي للاتحاد: وليد معاذ

مدير المسابقة: جرانت سميث

تاريخ تحميل الوثيقة: 2023/3/29

هل سيقوم الاتحاد بتقييم الأداء أو التصنيفات؟

سيتم مراقبة أداء الرياضيين من خلال نظام التسجيل. سيحدد عدد الضربات لكل الرياضي. سيكون الرياضيون الحاصلون على أدنى الدرجات هم متأهلون.

هل الاختبارات للجميع ولاعبى الأندية والاتحادات أم تقتصر فقط على لاعبي الأندية الإتحادات؟

التجربة / الاختبار مفتوحة لجميع المجتمع ولاعبى الأندية والإتحادات.

هل التصنيفات لعامة الناس ولاعبى الأندية والاتحادات أم تقتصر فقط على لاعبي الأندية والإتحادات؟

التصنيفات مفتوحة لجميع الجمهور ولاعبى الأندية والإتحادات.

اسم الرياضة: جولف

M	اسم المسابقة أو الوزن أو الرياضة	جنس
1	تجربة الأداء لرجال	ذكر
2	تجربة الأداء لسيدات	أنثى

أماكن وأوقات اختبار أداء الرجال:

M	عنوان الاختبارات أو التصنيفات	مدينة	ملعب أو قاعة	التاريخ اليوم - الشهر - السنة
1	نادي ديراب للجولف	الرياض	الجولف	الجمعة 22- السبت 23 سبتمبر

أماكن وأوقات الاختبارات أو التصنيفات النسائية:

M	عنوان الاختبارات أو التصنيفات	مدينة	ملعب أو قاعة	التاريخ اليوم - الشهر - السنة
1	نادي ديراب للجولف	الرياض	الجولف	الجمعة 22- السبت 23 سبتمبر

الشروط والمتطلبات الواجب توافرها في اللاعبين الراغبين في التسجيل في الاختبارات أو التصنيفات بما في ذلك العمر:

7- يجب أن يكون واحدا مما يلي - حامل جواز سفر سعودي أو مولود في السعودية أو أم سعودية مع إقامة.

8- * (أقامه ساريه وفترة اقامه بالمملكة العربية السعودية لا تقل عن سنتين)

10- يجب أن يكون لدى الرياضيين الذكور نتيجة رسمية مسجلة في نظام الهاندي كاب العالمي من 24 أو أقل

11- يجب أن يكون لدى الرياضيات نتيجة رسمية مسجلة في نظام الهاندي كاب العالمي من 28 أو أقل

- 12- تقديم الشهادة العالمية الرسمية للمعوقين
- 13- مفتوح للاعبين الجولف المحترفين والهواة
- 14- الحد الأدنى لسن الدخول هو 18 سنة. يجب أن يكون عمر اللاعب 18 سنة أكثر قبل أو في 26.11.2023 .

إرفاق لائحة التأديب والاستئناف الخاصة بالاتحاد:

يجب على الرياضيين الالتزام بمدونة قواعد السلوك الخاصة بالبطولة. سيتم إجراء اللعب وفقاً لقواعد USGA ، و نادي رويال انسننت الملكي والقديم في سانت أندروز ، والقواعد المحلية المختارة من الإتحاد السعودي للجولف و نادي الجولف.

الإجراءات المخالفات

5. تجاوز الأول لقواعد السلوك = تحذير
6. التجاوز الثاني = إضافة نقطة
7. التجاوز الثالث = العقوبة العامة التي تحددها اللجنة وفقاً لقواعد الجولف
8. التجاوز الرابع أو أي سوء سلوك = الأقصاء من المنافسة

إجراءات الاستئناف

5. يجب تقديم الاعتراض إلى اللجنة في غضون 7 أيام من الحدث / البطولة.
6. تقديم الاعتراض إلى لجنة البطولة كتابة.
7. على اللجنة 21 يوماً لاتخاذ قرار بشأن الاستئناف
8. ويكون قرار اللجنة نهائياً.